

Title (en)

Road roller with laterally disposed implements for the treatment of the edges of roads.

Title (de)

An einer Strassenwalze seitlich angeordnetes Arbeitsgerät zum Bearbeiten von Strassenrändern.

Title (fr)

Rouleau compresseur équipé latéralement d'un dispositif pour traiter les arêtes des bords de route.

Publication

EP 0041584 A1 19811216 (DE)

Application

EP 80105663 A 19800920

Priority

DE 3020796 A 19800531

Abstract (en)

1. An implement (8, 14), arranged laterally on a road roller (1), for the treatment of road edges, with a retaining part (2) fastened to the road roller and the implement (8, 14) mounted for rotation on the retaining part with an axis of rotation (7) arranged in the working position transversely to the direction of travel, characterized in that the retaining part (2) is arranged on the road roller (1) so as to be swingable about an axis (3) perpendicular to the datum plane.

Abstract (de)

Bei diesem Arbeitsgerät ist ein Werkzeug (8) mit quer zur Fahrtrichtung angerodneter Drehachse drehbar an einem Halteteil (2), das um eine senkrechte Achse (3) schwenkbar an der Straßenwalze (1) angerodnet ist, gelagert. Bei Anordnung der senkrechten Schwenkachse (3) an einer der Stirnseiten der Straßenwalze (1) und Arretierbarkeit in den Endstellungen des Schwenkbereiches ist das Halteteil (2) als Schutzplatte (4) für das gegen die Stirnseite geschwenkte Werkzeug (8) vorgesehen.

IPC 1-7

E01C 19/22; **E01C 23/09**

IPC 8 full level

E01C 19/22 (2006.01); **E01C 19/26** (2006.01); **E01C 23/09** (2006.01)

CPC (source: EP)

E01C 19/268 (2013.01); **E01C 23/092** (2013.01)

Citation (search report)

- DE 2061966 A1 19720706
- DE 1993042 U 19680905 - SCHEID MASCHINENFABRIK G M B H [DE]
- DE 1906288 A1 19700903 - HOFFMANN GEB EISLER ELISABETH
- AT 312662 B 19740110 - DOMENICO DOMENIGHETTI DIPL ING [CH]
- FR 732608 A 19320923
- FR 2190978 A1 19740201 - ALBARET SA [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0041584 A1 19811216; **EP 0041584 B1 19831214**; AT E5606 T1 19831215; DE 3020796 A1 19811210; DE 3020796 C2 19890309

DOCDB simple family (application)

EP 80105663 A 19800920; AT 80105663 T 19800920; DE 3020796 A 19800531